
Protokół nr 32/2016  
XXXII sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice  

z 17 października 2016 r. 
 
Punkt 1: Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn otworzył sesję o godz. 19.10 w siedzibie Rady Osiedla, 
Filia Biblioteki Raczyńskich, ul. Muszkowska 1a, stwierdził  kworum (na sali obecnych było 8 radnych), 
przedstawił porządek obrad (załącznik nr 1 - lista obecności, porządek obrad – załącznik nr 2) oraz 
powołał protokolanta, którym została pani Aleksandra Rabczewska, pracownik Oddziału Wspierania 
Jednostek Pomocniczych Jeżyce. W związku z prośbą przedstawiciela WJPM zaproponował zmianę 
porządku obrad, dodać po pkt 5 pkt 5a o treści: Projekt uchwały w sprawie zmian w planie wydatków 
osiedla na 2016 rok. Poprosił przedstawiciela Oddziału Jeżyce, panią Aleksandrę Rabczewską  
o wyjaśnienie wprowadzenia zmiany. Pani Aleksandra Rabczewska, poinformowała o konieczności 
zwiększenia środków na opłatę mediów na obiekcie sportowym przy ul. Braniewskiej 23 (§ 4260). 
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zaproponowaną zmianę porządku obrad.   
Głosowało 8 radnych. 
Za   8 
Przeciw   0 
Wstrzymało się  0 
 
Punkt 2: Oświadczenia. 
Nikt nie złożył oświadczenia. 
 
Punkt 3: Informacja komisji działających przy Radzie Osiedla. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn oddał głos Radnemu, panu Witoldowi Puchalskiemu, który 
poinformował o organizowanym przez WZKiB, pilotażowym kursie pierwszej pomocy dla seniorów (20.10, 
godz.17.00 w siedzibie Rady). Na spotkaniu, comiesięcznym, w komisariacie Policji Poznań-Jeżyce 
uzyskał informacje, że najprawdopodobniej dwa razy w miesiącu (pierwsza i trzecią środę miesiąca) na 
terenie osiedla będzie obecny Komisariat mobilny.  Poinformował również o powstaniu mapy zagrożeń, 
która jest dostępna na stronie internetowej Policji. Radna, pani Dorota Matkowska dodała, że na stronie 
osiedla jest umieszczony link. Trwa kontynuacja zaplanowanych remontów ulic i chodników.   
 
Punkt 4: Informacje Zespołu redakcyjnego „Nasze Krzyżowniki–Smochowice”.   
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn oddał głos Radnej, pani Elżbiecie Węgrzynowicz, 
redaktorowi gazetki, która poinformowała o terminie druku. 
 
Punkt 5: Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku  
z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr XVII/82/VII/2016 rady osiedla. 
W okresie między sesjami Zarząd Osiedla nie wydał opinii i nie podjął uchwał. 
 
Punkt 5a: Projekt uchwały w sprawie zmian w planie wydatków osiedla na 2016 rok. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść uchwały wraz z uzasadnieniem. Następnie 
zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 8 radnych. 
Za   8 
Przeciw   0 
Wstrzymało się  0 
Uchwała nr XXXII/163/VII/2016 (załącznik nr 3)  
 
O godz. 19.35  na sesję przybył Radny, pan Marek Leśniak 
 
Punkt 6: Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektów zgłoszonych do Poznańskiego 
Budżetu Obywatelskiego na 2017 rok. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Zaproponował krótkie omówienie opiniowanych projektów. Poprosił Radną, panią Dorotę Matkowską  



o zapoznanie radnych z założeniami poszczególnych projektów. Radna, pani Dorota Matkowska 
przedstawiła krótkie informacje na temat 10 projektów zaproponowanych do zaopiniowania: 
 
1. „Platforma widokowo-rekreacyjna nad Jeziorem Kierskim”  - pozytywnie. 
2. „Odnowa Terenów Rekreacyjno-Sportowych na Strzeszynie wraz z budową ich oświetlenia” – 

pozytywnie 
3. „Rekreacja na Strzeszynie 2 –Oświetlenie i ekologia” – pozytywnie 
4. „Kiekrz – aleja widokowa nad jeziorem kierskim – dokończenie remontu ul. Nad Jeziorem” – 

pozytywnie 
5. „Jeżyckie Kino Plenerowe. Letnie wieczory filmowe dla mieszkańców Krzyżownik-Smochowic, 

Kiekrza, Strzeszyna, Podolan” – pozytywnie 
6. „Ogólnodostępny Pomost na Jeziorze Kierskim – Plaża Krzyżowniki” – pozytywnie 
7. „Hydrofor Kultury” – letnie spotkania z kulturą na terenie zachodnich osiedli Miasta Poznania” – 

negatywnie 
8. „Ogólnodostępna plaża z kąpieliskiem w Kiekrzu” – negatywnie 
9. „POZnajnik – multimedialny Przewodnik po Jeżycach i zachodnim Klinie Zieleni (aplikacja mobilna i 

tradycyjna książka) – pozytywnie 
10. Mobilne urządzenie do pomiaru czystości powietrza” – pozytywnie. 
 
Następnie Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zarządził głosowanie. 
Głosowało 9 radnych. 
Za   9 
Przeciw   0 
Wstrzymało się  0 
Uchwała nr XXXII/164/VII/2016 (załącznik nr 4) 
 
Punkt 7: Komunikaty, wolne głosy i wnioski.  
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn poinformował o terminie kolejnej sesji, która odbędzie się 
7.11.br o godz.19.00. Przypomniał również o terminie uroczystej sesji, która odbędzie się w sali sesyjnej 
Urzędu Miasta 19.11.2016 r. o godz. 12.00. Następnie oddał głos pani Marii Najewskiej, przedstawicielce 
Stowarzyszenia „Łebska północ”, która poinformowała o spotkaniu w ZDM w sprawie budowy ul. Łebska  
i przyległe. Została przedstawiona koncepcja  przygotowana według wariantu przedstawionego przez  
Prezydenta, zaproponowała zorganizowanie spotkania z mieszkańcami celem przedstawienia koncepcji. 
Poprosiła radę o zorganizowanie spotkania. Następnie głos zabrał Radny, pan Marek Leśniak, który 
stwierdził, że koncepcja przedstawiona przez projektanta na spotkaniu w ZDM nie do końca spełnia 
sugestie zaproponowane przez Prezydenta, pana Macieja Wudarskiego, szczególnie w kwestii 
zabezpieczonych środków finansowych. Pani Maria Najewska stwierdziła, że zaproponowany projekt 
spełnia oczekiwania Pana Prezydenta.  Radny, pan Marek Leśniak stwierdził, że należy poczekać na 
projekt zlecony do wykonania przez ZDM, który będzie w całości spełniał wymagania przedstawione przez 
Prezydenta. Radny , pan Witold Puchalski stwierdził, że projekty winny być omówione na kolejnym 
spotkaniu z ZDM z udziałem Pana Prezydenta. Zanim Rada zorganizuje spotkanie z mieszkańcami 
wszystkie szczegóły dotyczące, między innymi, kosztów wykonania inwestycji i zakresu wykonania prac 
winny być ustalone. Radny, pan Marek Leśniak stwierdził, że dodatkowym problemem jest brak pełnej 
kwoty potrzebnej na wykonanie inwestycji. Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn podsumowując 
krótką dyskusję stwierdził, że należy poczekać na decyzję Prezydenta, pana Macieja Wudarskiego i wtedy 
podjąć starania zorganizowania spotkania z mieszkańcami. Następnie oddał głos panu Robertowi 
Podhoreckiemu, który poprosił o ponowne rozpatrzenie możliwości zaopiniowania przez Radę projektu 
budowy ul. Beskidzkiej. Przedstawił stanowisko mieszkańców na temat budowy odcinka ul. Beskidzkiej. 
Następnie głos zabrał mieszkaniec ul. Beskidzkiej, pan Piotr Kastrowski, który w imieniu Stowarzyszenia 
poprosił radnych o poparcie inicjatywy społecznej. Radna, pani Bożena Stradowska-Adamska zwróciła się 
do przedstawicieli Stowarzyszenia z pytaniem: z jakich źródeł zostaną pozyskane środki na inwestycję?  
W odpowiedzi poinformowano, że 25% to środki pozyskane od członków stowarzyszenia (mieszkańców 
ulicy) a o pozostałe środki w wysokości 75% wartości inwestycji Stowarzyszenie wystąpi do Urzędu 
Miasta. W dalszej kolejności Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn oddał głos pani Annie 
Stachowiak, mieszkance ul. Beskidzkiej, która podtrzymała swoje zdanie wypowiedziane na poprzedniej 
sesji przeciwne budowie ul. Beskidzkiej. Zapytała czy rada między czasie poczyniła jakieś starania w 



sprawie zamknięcia ul. Biskupińskiej celem uniknięcia nasilonego ruchu drogowego. W odpowiedzi 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn poinformował o rozpoczętych rozmowach z Miastem w tej 
sprawie. Pan Robert Podhorecki stwierdził, że nie można uzależniać budowy odcinka ul. Beskidzkiej od 
zamknięcia ulicy Biskupińskiej. Następnie głos zabrała Radna, pani Bożena Stradowska-Adamska 
stwierdzając, że każda taka inicjatywa mieszkańców jest bardzo cenna i warta poparcia przez radę. Radni 
nie zgłosili wniosku o zmianę porządku obrad o podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu 
budowy ul. Beskidzkiej. 
 
Punkt 8: Zakończenie sesji. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zakończył sesję o godz. 20.30. 
 
 


